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Viacúčelová hala pre majstrovstvá sveta (MS) v hokeji 2011 môže byť aj neďaleko letiska M. R. Štefánika
pri nákupnom centre Avion v Bratislave. Ako agentúru SITA informoval vedúci oddelenia komunikácie a
marketingu bratislavského magistrátu Milan Vajda, okrem územia na petržalskom nábreží medzi Prístavným
a Mostom Apollo, kde mesto už získalo 50-percent pozemkov potrebných pre výstavbu haly, bude magistrát
rokovať aj o získaní pozemkov pri letisku. Podľa Vajdu prišla s návrhom na umiestnenie haly pri letisku
spoločnosť Aréna 2011, ktorá je 100-percentnou dcérskou spoločnosťou Slovenského zväzu ľadového hokeja
(SZĽH). Urobila tak po tom, ako sa senát Slovenskej technickej univerzity (STU) začiatkom júla rozhodol,
že zvyšok pozemkov na nábreží potrebných pre výstavbu haly predajú prostredníctvom verejnej súťaže. „V
priebehu najbližších dvoch až troch týždňov odborníci posúdia lokalitu Letisko Západ aj z hľadiska možností
jej napojenia na dopravnú a technickú infraštruktúru,“ uviedol Vajda. Dovtedy by mala riaditeľka
magistrátu Anna Pavlovičová so súkromným vlastníkom pozemkov pri letisku dohodnúť spôsob a podmienky
prípadného vloženia týchto pozemkov na výstavbu haly. „Mesto však určite nebude kupovať oba pozemky,“
tvrdí Vajda. „Spoločnosť Aréna 2011 a samospráva Bratislavy urobia v priebehu najbližších dvoch mesiacov
všetko pre to, aby v tomto termíne mohlo byť prijaté definitívne rozhodnutie o umiestnení viacúčelovej
haly a začal sa proces spracovania nevyhnutnej projektovej dokumentácie pre umiestnenie stavby,
stavebné povolenie a výber dodávateľov,“ dodal.
 
 Časť pozemkov medzi Starým a Prístavným mostom na petržalskom nábreží v Bratislave, kde má byť
športová hala, získa magistrát výmenou za amfiteáter na Búdkovej ceste s pozemkami s rozlohou približne
30-tisíc štvorcových metrov. Výmenu odobrili bratislavskí poslanci začiatkom júla. Mesto má za pozemky na
Búdkovej ceste v hodnote vyše 427 miliónov korún získať od spoločnosti Apollo Arena vyše osemtisíc
štvorcových metrov pozemkov v hodnote 47,2-milióna korún. Apollo Arena by mala mestu doplatiť 150
miliónov korún a na vlastné náklady odstrániť amfiteáter, čo by podľa odhadu malo stáť 55 miliónov korún.
Podľa primátora Bratislavy Andreja Ďurkovského mesto takouto výmenou neškoduje.
 
 Ako Ďurkovský uviedol pre agentúru SITA, rozdiel v hodnote pozemkov nie je, keďže do výmeny sú
započítané aj náklady spoločnosti Apollo Arena na zbúranie budovy amfiteátra. Na otázku, prečo mesto
robí výmenu, na ktorej mesto škoduje takmer 175 miliónov korún, Ďurkovský odpovedal, že to za
škodovanie nepovažuje, skôr naopak. „Pôvodne bol záujem vymeniť tieto pozemky zo strany investora za
nulový doplatok, naším tlakom na investora to vyrástlo na 150 miliónov,“ dodal Ďurkovský.
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